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 Na temelju članaka 21. Statuta STK Malinska-Dubašnica, pozivam vas na   

 
18.  REDOVNU SKUPŠTINU 

STK MALINSKA-DUBAŠNICA 
 

 Skupština će se održati dana 26. veljače 2025. (srijeda)  u Maloj vijećnici Grada Krka, s 

početkom u 1930 sati. Za Skupštinu predlažem sljedeći  

 

DNEVNI RED 
 

 

1. Otvaranje Skupštine i usvajanje dnevnog reda  

2. Usvajanje Poslovnika o radu  

3. Izbor radnih tijela Skupštine: 
❖ Radno predsjedništvo  

❖ Verifikacijska komisija  

❖ Zapisničar i 2 ovjerovitelja zapisnika  

4. Usvajanje zapisnika sa 17. redovne skupštine kluba 

5. Izvještaj o radu za 2024. godinu  

6. Financijski izvještaj za 2024. godinu (završni račun)  

7. Izvještaj Nadzornog odbora za 2024. godinu  

8. Rasprava i usvajanje podnesenih izvještaja  

9. Usvajanje smjernica rada za 2025. godinu  

10. Usvajanje financijskog plana za 2025. godinu  

11. Razno 

 

 

 

       Predsjednik STK Malinska-Dubašnica: 

                     Čedomir Miler, v.r. 

 

 

 

 
Planirano trajanje Skupštine je do 2100.  

Nakon skupštine planirano je ugodno druženje! 



 

01_poziv na 18 skupstinu_redovnu__2025  2/34 2025-02-11 19:02 

P O S L O V N I K 
o radu 18. SKUPŠTINE STK MALINSKA-DUBAŠNICA  

 
I Opće odredbe 

 

Članak 1. 

 

 Skupština radi prema dnevnom redu koji se utvrđuje na početku rada Skupštine. 

Skupština pravovaljano odlučuje ako je sjednici prisutno najmanje 20% punoljetnih članova Kluba. 

Rad Skupštine je javan. 

 

Članak 2. 

 

 Radom Skupštine rukovodi Radno predsjedništvo od tri člana na čelu s predsjednikom. 

 Do izbora Radnog predsjedništva Skupštinu vodi Predsjednik, ili u njegovoj odsutnosti, dopredsjednik 

kluba. 

 Osim radnog predsjedništva Skupština ima slijedeća radna tijela: 

 

1. Verifikacijsku komisiju od tri člana, 

2. Zapisničara, 

3. 2 ovjerovitelja zapisnika. 

 

 O radu Skupštine vodi se Zapisnik. 

 

Članak 3. 

 

 Predsjednik Verifikacijske komisije podnosi izvješće o broju prisutnih članova Skupštine. 

 Zapisničar piše zapisnik Skupštine. 

 

II Odlučivanje 

Članak 4. 

 

 Skupština odlučuje javnim glasanjem o: 

 Usvajanju Zapisnika sa 17. Skupštine, 

 Prihvaćanju izvještaja o radu kluba u 2024. godini, 

 Prihvaćanju financijskog izvještaja za 2024. godinu, 

 Prihvaćanju izvještaja Nadzornog odbora za 2024. godinu, 

 Prihvaćanju smjernica rada kluba za 2025.godinu, 

 Prihvaćanja financijskog plana kluba za 2025. godinu. 

 

 

III Završne odredbe 

  

Članak 5. 

 

Pitanja rada Skupštine koja nisu riješena ovim Poslovnikom, riješit će Radno predsjedništvo sukladno 

Statutu kluba. 

 

Članak 6. 

 

 Poslovnik stupa na snagu njegovim usvajanjem i vrijedi do zaključenja rada Skupštine. 

 

 

        SKUPŠTINA KLUBA 
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ZAPISNIK 
 

Na temelju članaka 21. Statuta STK Malinska-Dubašnica, održana je dana 26. ožujka 2024. (utorak) 

 
17. REDOVNA SKUPŠTINA 

STK MALINSKA-DUBAŠNICA 
 

Skupština je održana u prostorijama Konobe Oliva (Nenadići), s početkom u 1900 sati, sa 

sljedećim dnevnim redom: 
 

DNEVNI RED 

 
4. Otvaranje Skupštine 

5. Usvajanje Poslovnika o radu 

6. Izbor radnih tijela Skupštine: 
❖ Radno predsjedništvo 

❖ Verifikacijska komisija 

❖ Zapisničar i 2 ovjerovitelja zapisnika 

12. Usvajanje zapisnika sa 16. Skupštine kluba 

13. Izvještaj o radu za 2023. godinu 

14. Financijski izvještaj za 2023. godinu (završni račun) 

15. Izvještaj Nadzornog odbora za 2023. godinu 

16. Rasprava i usvajanje podnesenih izvještaja  

17. Usvajanje smjernica rada za 2024. godinu 

18. Usvajanje financijskog plana za 2024. godinu 

19. Razno 
 

 

ad 1) 

 

 Predsjednik kluba Čedomir Miler otvorio je skupštinu i pozdravio je sve prisutne, a 

posebno goste.  Nakon toga predložio je dnevni red, uz jednu izmjenu u odnosu na dnevni red iz 

poziva. Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
 

Ad 2) 

    

 Predsjednik kluba Čedomir Miler predložio je Poslovnik o radu skupštine koji je 

jednoglasno usvojen. 
 

Ad 3) 

 

 Nakon usvajanja Poslovnika o radu Čedomir Miler je predložio sastav Radnog 

predsjedništva i to: Čedomir Miler – predsjednik, Alen Šantić – član i Ivica Šakić – član. 

 Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
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 Čedomir Miler je predložio Verifikacijsku komisiju u sastavu: Nikola Baša – 

predsjednik, Igor Šplehar – član i Nikola Milivojević – član. 

 Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 

Čedomir Miler je također predložio sebe za zapisničara, te Paola Barbiša i Blaženka 

Pavičića za ovjerovitelje zapisnika. 

 Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

Nakon toga, Nikola Baša je pročitao izvještaj Verifikacijske komisije u kojoj je 

konstatirano da sjednici prisustvuje 15 punoljetnih članova kluba (75,0%) te da skupština može 

nastaviti s radom i donositi pravovaljane odluke. 
 

Ad 4) 

 

Predsjednik Radnog predsjedništva dao je na usvajanje Zapisnik sa 16. Skupštine kluba. 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Ad 5) 

 

 Alen Šantić preuzima riječ i podnosi Izvještaj o radu za 2023. godinu.  
 

Ad 6) 

 

 Ivica Šakić iznio je, financijski izvještaj o radu kluba za 2023. godinu. 
 

Ad 7) 

 

Ivan Stulić, kao predsjednik Nadzornog odbora kluba, pročitao je izvještaj Nadzornog 

odbora u kojem je konstatirano da je klub u 2023. godini funkcionirao u skladu sa zakonom, da 

je program izvođen u skladu sa smjernicama i financijskim planom za 2023. godin te da nije 

utvrdio nepravilnosti u radu kluba. Na temelju toga, predložio je skkupštini da usvoji izvvješće o 

financijskom poslovanju za 2023. godinu. 
 

Ad 8) 

 

 Predsjednik Radnog predsjedništva otvorio je raspravu po podnesenim izvještajima. 

Tijekom rasprave, u kojoj je sudjelovala većina prisutnih, pohvaljen je rad i rezultati u 2023. 

godini s  napomenom da Izvršni odbor razmotri što se još može poduzeti da iovako dobri 

rezultati budu još bolji. 

 

Nakon provedene rasprave jednoglasno su usvojeni Izvještaj o radu za 2023. godinu, 

Financijski izvještaj za 2023. godinu i Izvještaj Nadzornog odbora za 2023. godinu. 
 

Ad 9) 

 

 Čedomir Miler iznio je prisutnim članovima Skupštine prjedlog smjernica rada za 2024. 

godinu, koje su usvojene, kao prijedlog, na sjednici Izvršnog odbora 19. prosinca 2023. 
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 Prjedlog je, bez rasprave, jednoglasno usvojen.  
 

Ad 10) 

 

 Čedomir Miler je iznio prisutnim članovima Skupštine prjedlog financijskog plana za 

2024. godinu, koji je također usvojen, kao prijedlog, na sjednici Izvršnog odbora 19. prosinca 

2023. godine. 

 Nakon krače rasprave prjedlog je jednoglasno usvojen.  
 

Ad 11) 

 

Pod točkom Razno, Čedomir Miler je dao najprije riječ gostima. Skupštini se obratio  

gospodin Spasoje Matijević, koji je pohvalio rad kluba i masovnost u mlađim kategorijama te je 

konstatirao da je naš klub po svemu najbolji stolnoteniski klub u PGŽ. 

Napomenuo je da bi za još bolje rezultate trebalo više resursa, a posebno u trenerskom 

kadru. Napomenuo je i da se razmisli o prijavi naše ženske ekipe za igranje u 1. Hrvatskoj ligi. 

 

Nakon toga, Alen Šantić je pročitao kome sve klub dodjeljuje zahvalnice za pomoć u 

funkcioniranju kluba u 2023. godini (Općina Malinska-Dubašnica, Grad Krk, Općina Punat, 

Općina Dobrinj, ATLANTIC grupa, MLINAR pekarska industrija d.o.o., GP KRK TRGOVINA 

d.o.o., DEPOPE d.o.o., TRGOVINA STUDIO MALINSKA j.d.o.o.), te je i predao jednu 

zahvalnicu jedinom predstavniku navedenih tvrtki/JLS-ova Nikoli Milivojeviću, predstavniku 

tvrtke GP KRK TRGOVINA d.o.o. 

 

Na samome kraju skupštine Igor Šplehar predao je zahvalnicu i našoj dugogodišnjoj 

trenerici (8 godina) Mateji Maglićić, uz komentar da se njenim dolaskom klub preporodio i iz 

godine u godinu ostvaruje sve bolje rezultate.  

Čestitkama se pridružio i tajnik kluba Ivica Šakić, koji je Mateji poklonio i buket cvijeća. 
 

Sjednica je završena u 2030 sati, a nakon toga su se svi prisutni nastavili družiti u ugodnoj 

atmosferi. 

 

 

Malinska, 26. ožujka 2024. 

 

 

       Predsjednik STK Malinska-Dubašnica: 

            Čedomir Miler 

 

       ________________________________ 

 

 

 

Zapisničar: Čedomir Miler  ________________________________________ 

 

1. Ovjerovitelj zapisnika: Paolo Barbiš  _______________________________ 

 

2. Ovjerovitelj zapisnika: Blaženko Pavičić   ____________________________ 



 

01_poziv na 18 skupstinu_redovnu__2025  6/34 2025-02-11 19:02 

starost Ž M

<=6 godina 0 0

7 godina 4 1

8 godina 0 2

9 godina 4 8

10 godina 4 3

11 godina 1 2

12 godina 1 6

13 godina 4 0

14 godina 4 1

15 godina 0 3

16 godina 0 2

17 godina 0 3

18 godina 0 0

19 - 25 godina 0 2

26 - 30 godina 0 1

31 - 40 godina 2 5

41 - 50 godina 0 4

51 - 60 godina 0 2

61 - 70 godina 0 5

> 70 godina 0 2

UKUPNO: 24 52

SVEUKUPNO: 76

IZVJEŠTAJ O RADU STK MALINSKA-DUBAŠNICA 

u 2024. godini 

 
 

UVOD 

 

Stolni tenis se na području današnje Općine Malinska-Dubašnica, a i u još nekoliko većih mjesta 

na otoku Krku, počeo igrati početkom sedamdesetih godina prošlog stoljeća. Već tada je bio vrlo 

popularan i među djecom, a i među nešto starijom populacijom. Natjecatelji su nastupali po 

županijskim i regijskim natjecanjima. Na žalost, početkom osamdesetih godina klub je prestao sa 

radom zbog izostanka podrške i nedostatka kadrova koji bi vodili klub.  

 

Klub STK Malinska-Dubašnica, ovakav kakav je danas,  ponovno je osnovan u ožujku 2010. 

godine. Osnovali su ga entuzijasti iz Malinske koji su imali jasan cilj, a on je bio okupiti što više 

djece i omogućiti toj djeci da se okušaju u ovom divnom sportu, te vratiti stare članove i 

ponovno aktivirati rekreacijsku sekciju.   

Klub je odmah krenuo okupljati djecu u Malinskoj, a zatim i u Krku. Pokazalo se da su djeca 

vrlo zainteresirana za stolni tenis i ubrzo su krenuli vrlo dobri rezultati.  

 

BROJ ČLANOVA U KLUBU 

 

Sa 1. siječnjem 2025. godine u klubu je bilo registrirano ukupno 76 članova. Od tog broja 53 je 

djece, 23 punoljetnih članova, 24 žene i 52 muškarca. 30 članova je sa područja Grada Krka, 37 

sa područja Općine Malinska-Dubašnica, dok su ostali iz drugih JLS sa otoka ili čak izvan otoka. 

Može se konstatirati da se broj aktivnih članova kluba, u zadnje 4 godine stalno kreće od 70 do 

80 članova. 

 
kategorija Ž M ukupno

klinac-ceza 0 1 1

nml. kadet-kinja 4 6 10

ml kadet-kinja 9 9 18

kadet-kinja 5 6 11

ml. junior-ka 4 4 8

junior-ka 0 5 5

senior-ka 1 6 7

veteran 40+ 1 4 5

veteran 50+ 0 3 3

veteran 60+ 0 4 4

veteran 70+ 0 4 4

UKUPNO: 24 52

SVEUKUPNO: 76  
Trenutni broj članova je otprilike maksimalan broj 

koji klub zbog raspoloživih resursa može prihvatiti 

i s njima normalno raditi! 
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TRENINZI 

 

Treninzi se svakodnevno održavaju na dvije lokacije. U Malinskoj (Sportska dvorana u 

Bogovićima) i u Krku (Dvorana OŠ Fran Krsto Frankopan).   

U 2024. godini održano je ukupno 492 treninga. 

Svake godine pokušavamo povećati broj termina i mogućnosti treniranja za naše članove kako bi 

na natjecanjima bili što bolji i konkurentniji. Treninge vode trenerica, koja je zaposlena u klubu, 

i dva pomoćna trenera. Treninzima prosječno prisustvuje 15-ak članova.  

 

TURNIRSKA NATJECANJA 

 

Kroz sve ove godine naši članovi redovito nastupaju na županijskim, regionalnim, državnim i  

međunarodnim natjecanjima.  

U 2024. godini naši natjecatelji sudjelovali su na 37 turnira. Na tim natjecanjima, uz 467 

pojedinačnih nastupa,  osvojeno je ukupno 235 medalja (73 zlatnih, 61 srebrnih i 99 brončanih), 

najviše do sada.  

 

Natjecanja se održavaju po cijeloj Hrvatskoj (Zadar, Osijek, Dubrovnik, Varaždin, Bjelovar, 

Zagreb, Dugo Selo, Krapina, Opatija, Pula). Sa svakog natjecanja naši natjecatelji vraćaju se sa 

nekoliko medalja . Posebno smo ponosni na naše osvajače državnih medalja kojih je zadnjih 

godina bilo mnogo. Samo u ovoj godini sa državnih natjecanja naši natjecatelji vratili su se sa 8 

medalja (1 srebrna i 7 brončanih).  

 

Marija Bogović osvojila je 3 državne medalje. 

Na Prvenstvu Hrvatske za kadetkinje, koje je održano u Zagrebu 19.-21.04., osvojila je 3. mjesto 

u paru sa Karlom Ivčić (STK Zagreb). 

Na Prvenstvu Hrvatske za mlađe kadetkinje, u Požegi 10.-12.05.,  osvojila je 3. mjesto u paru sa 

Ivom Lešić-Duralija (STK TIS) i 3. mjesto u mješovitim parovima sa Bonom Hrnčićem (STK 

TIS).  

Arian Okanović osvojio je također 3 medalje na državnom prvenstvu.  

Na Prvenstvu Hrvatske za najmlađe kadete i najmlađe kadetkinje, koje je održano u Donjoj 

Stubici 24.-26.05., osvojio je 3. mjesto pojedinačno, 3. mjesto u paru s našim Matom 

Matkovićem i 3. mjesto u mješovitim parovima sa Romeom Matas (STK Lučica).  

Antonija Bogović se na ovom natjecanju također okitila medaljom. U paru s Petrom Ivčić (STK 

Zagreb) osvojila je 3. mjesto.  

Naša ekipa najmlađih kadeta u sastavu Arian Okanović, Mate Matković i Timon Kralj osvojila 

je 2. mjesto.  

 

Sa svakog natjecanja u organizaciji HSTS-a u ovoj godini vratili smo se sa nekom medaljom, što 

ranijih godina nije bio slučaj. Veselimo se ovom napretku, a to je sigurno pokazatelj dobrog rada 

u klubu.  

Kako redovito sudjelujemo na natjecanjima u organizaciji Hrvatskog stolnoteniskog saveza tako 

naši natjecatelji koji na njima sudjeluju zauzimaju visoke pozicije na državnim rang listama.  
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Laura Šakić je 19.10. nastupila na HSTS TOP 8 turniru najboljih kadetkinja u Zagrebu. Na 

ovom turniru Laura je zauzela 3. mjesto.  

Svi ovi rezultati pokazuju veliki napredak u igri kod naših natjecatelja.  

 

Na Županijskim natjecanjima nastupamo sa prosječno 30-ak igrača i igračica i konstantno smo 

najbrojniji. Osim što smo najbrojniji, osvajamo i daleko najviše medalja. Zauzimamo skoro sva 

prva mjesta na ovim rang ljestvicama. 

 

Na regionalnim natjecanjima također redovito sudjelujemo i varaćamo se sa medaljama.  

 

Osim na nacionalnim, naši natjecatelju sudjeluju i na međunarodnim natjecanjima u organizaciji 

ETTU-a i WTT-a. 

Naša članica Marija Bogović kao članica Kadetske reprezentacije Hrvatske nastupila je na 2 

međunarodna natjecanja. Prvi turnir u organizaciji ETTU-a odigrala je u Osijeku, a drugi u 

Varaždinu u organizaciji WTT-a.  

 

Naši članovi redovito su pozivani i sudjeluju na raznim kampovima. Na županijskim kampovima 

sudjelujemo već par godina. Ove godine prepoznao nas je i HSTS te je naše članove pozvao na 

državne kampove. 

Marija Bogović je od 2.-7.01. sudjelovala na kampu reprezentacije u Zagrebu.  

Antonija Bogović i Arian Okanović bili su na kampovima u Svetom Martinu na Muri i na Pagu.  

 

U nekoliko navrata posjetili su nas treneri HSTS-a zaduženi za regionalni razvoj, Neven 

Karković i Zdenko Prskalo. To nam dodatno pokazuje da dobro radimo i da su naša djeca 

interesantna i popraćena od strane stolnoteniskog saveza.  

 

LIGAŠKA NATJECANJA 

 

Klub se natječe i u ligaškim natjecanjima. Unazad nekoliko godina klub je nastupao u 1. HL za 

žene (1 godina), Superligi za žene (3 godine), 2. HL Pig regije za muške (7 godina) i 

županijskim ligama. Ove godine, sezona 2024/2025., naša muška ekipa nastupa u 1. HL zapad, 

te 1. županijskoj ligi PGŽ. 

 

Muška ekipa (Adrian Šantić, Nikola Baša, Matija Strilčić i Adrian Šakić) je u sezoni 2023/2024. 

osvojila 1. mjesto u 2. HL PIG regije. Na kvalifikacijskom turniru u Zadru  održanom 01.06. 

ostvarili su pravo nastupa u 1. HL Zapad u sezoni 2024./2025. Ovo je vrhunski rezultat za naš 

klub s obzirom da su svi igrači koji su sudjelovali u ovom uspjehu ponikli u našem klubu! Naš 

klub je jedini otočni klub koji se natječe u 1. Hrvatskoj ligi.  

Za sada se naši dečki odlično nose i u ovom višem rangu. Trenutno imaju 5 pobjeda i 4 poraza, 

te se nalaze na odličnom 5. mjestu ljestvice.  

 

OSTALA NATJECANJA 

 

Naši natjecatelji su, kao i obično, sudjelovali kao članovi ekipa na školskim natjecanjima i 

Igrama prijateljstva, koje su se ove godine održale u Rijeci, a naša je ekipa zauzela 3. mjesto. 
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Redoviti smo sudionici i županijskih liga. Trenutno naša ekipa igra 1. županijsku ligu PGŽ. Ova 

liga nam služi da uključujemo i mlađe igrače kako bi skupljali iskustvo te se ubrzo priključili 

našoj prvoj ekipi koja nastupa u 1. Hrvatskoj ligi. Isto tako u ovoj ligi sudjeluju i naši stariji 

članovi kluba. Naša ekipa nalazi svake godine pri vrhu ljestvice, a trenutno se nalazi na 1. 

mjestu.  

 

ORGANIZACIJA NATJECANJA 

 

Naš klub redovito organizira regijske i županijske turnire u Malinskoj i Krku. Svake četvrte 

godine organiziramo i Prvenstva jadranskih otoka na kojima nastupa više od 100 natjecatelja u 

svim kategorijama. 

 

Klub ima dosta iskustava u organizaciji ovakvih natjecanja, a pohvaliti se možemo sa 

organizacijom turnira Eurokids 2012. godine (šezdesetak nadarenih stolnotenisačica i 

stolnotenisača - djeca do 12 godina iz cijele Europe, u trajanju od 4 dana), stolnoteniskog meča 

između Hrvatske i Mađarske (2012.) i Prvenstva Hrvatske za invalide (2014.). 

 

INFORMIRANJE JAVNOSTI 

 

Večina informacija o aktivnostima naših članova ažurno se objavljuje na facebooku i web 

stranici kluba. Osim toga, informacije se objavljuju i u  Krčkom Valu i Našim zvonima. Novosti 

o nastupima naših natjecatelja objavljuju se redovito, kad ih ima, i ponedjeljkom na Radiju Otok 

Krk, a rezultate prati i portal „otok-krk”. 

 

Sve važne informacije o radu kluba može se pratiti na: 

https://www.facebook.com/Stolnoteniski.Klub 

https://www.stk-malinska.hr/ . 

 

Generalno gledano, možemo konstatirati da je stanje u klubu veoma dobro te da se zacrtane 

smjernice uglavnom ispunjavaju u postojećim okvirima.  

 

https://www.facebook.com/Stolnoteniski.Klub
https://www.stk-malinska.hr/
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SASTANCI IZVRŠNOG ODBORA I SKUPŠTINE 

 

U 2024. godini održana je jedna redovna skupština STK Malinska-Dubašnica i 6 sjednica 

Izvršnog odbora. 

 

 

Malinska, 31. sječanj 2025. 

 

Izvještaj o radu sastavili:  

Trenerica: Mateja Magličić,  

Predsjednik kluba: Čedomir Miler 
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FINANCIJSKI IZVJEŠTAJ 

ZA 2024. GODINU 
 

 



 

01_poziv na 18 skupstinu_redovnu__2025  12/34 2025-02-11 19:02 

 



 

01_poziv na 18 skupstinu_redovnu__2025  13/34 2025-02-11 19:02 

 



 

01_poziv na 18 skupstinu_redovnu__2025  14/34 2025-02-11 19:02 



 

01_poziv na 18 skupstinu_redovnu__2025  15/34 2025-02-11 19:02 

 

PROGRAMSKE SMJERNICE RADA STK MALINSKA-DUBAŠNICA  

ZA 2025. GODINU 
 

 

1. Osigurati materijalno-tehničke, ljudske i financijske uvjete za normalan rad kluba; 

2. Kontinuirano raditi (sportsko i odgojno-obrazovni rad) s najmlađim uzrastima 

(predškolska djeca i učenici početnih razreda osnovne škole), uz povećanje broja 

termina za trening; 

3. Rad na dvije destinacije (sportska dvorana u Bogovićima i sportska dvorana 

osnovne škole u Krku); 

4. Usavršavanje trenerskog kadra (školovanje jednog pomoćnog trenera, ako bude 

interesa); 

5. Rad s takmičarima te sudjelovanje na turnirima sa svim dostupnim kategorijama, u 

granicama financijskih mogućnosti i prema unaprijed dogovorenim planom na 

nivou Izvršnog odbora; 

6. Osigurati preduvjete za nastavak natjecanja jedne muške ekipe u 1 HL-ZAPAD i 

jedne ekipe u 1. ligi PGŽ; 

7. Stalno raditi na odgojnoj komponenti u radu s djecom te stvarati pozitivni sustav 

vrijednosti kod mladih sportaša; 

8. Nastaviti rad s punoljetnim članstvom kroz: 

- Osiguranje redovnih termina na dvije destinacije za rekreacijski stolni tenis; 

- Pokušati  aktivirati seniorsku/veteransku sekcije u Malinskoj; 

- Aktivnije uključivanje čim večeg broja starijih članova kluba i roditelja djece u 

 klubskim  aktivnostima; 

9. Stalno unapređivati veze sa susjednim klubovima i sportskim institucijama i 

savezima; 

10. Sustavno raditi na širenju stolnog tenisa na otoku Krku, ako se za to ukaže prilika, 

odnosno ako za to budu osigurani dostatni resursi, pogotovo ljudski; 

11. Usko surađivati s lokalnim samoupravama na čijem području klub djeluje te 

koristiti resurse lokalne administracije. 

 

 
 

Napomena: 

 

Ovaj prijedlog smjernica rada razmotren je i usvojen na sjednici Izvršnog odbora, koja je održana 

17. prosinca 2024. godine! 

 

 

Malinska, 1. veljače 2025. 

        

  Predsjednik STK Malinska-Dubašnica: 

 

            Čedomir Miler, v.r. 
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PRIJEDLOG FINANCIJSKOG PLANA ZA 2025. GODINU 

 

PRIHODI 
Izvor: Planirani iznos:

1. SVE JLS 45.134,86 €

2. OSTALI JAVNI IZVORI 2.000,00 €

3. ČLANARINE 12.000,00 €

4. DONACIJE I SPONZORSTVA 15.000,00 €

5. OSTALI IZVORI 9.000,00 €

SVEUKUPNO: 83.134,86 €  
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RASHODI   

Izvor:  Planirani iznos: 

1. LJUDSKI RESURSI 35.184,86 € 

2. PUTOVANJA 14.440,00 € 

3. OPREMA I ROBA 5.825,00 € 

4. OSTALI TROŠKOVI I USLUGE 25.354,86 € 

5. TROŠKOVI OBAV. OSNOV. DJELATNOSTI 2.330,14 € 

SVEUKUPNO: 83.134,86 € 
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RASHODI:

OBRAZLOŽENJE TROŠKA 

 izračun jediničnih cijena i ukupnog troška s 

pojašnjenjem

Ukupno 1. (1.1+1.2.):  35.184,86 € 30.532,00 € 115,24%

Ukupno 2.: 14.440,00 € 8.782,00 € 164,43%

Ukupno 3.: 5.825,00 € 3.990,00 € 145,99%

Ukupno 4.: 25.354,86 € 14.402,00 € 176,05%

Ukupno 5.: 2.330,14 € 2.011,14 € 115,86%

SVEUKUPNO (1+2+3+4+5) 83.134,86 59.717,14 139,21% 

PRIHODI 
Izvor: Planirani iznos: PLAN 2024.

1. SVE JLS 44.634,86 € 41.661,96 €

2. OSTALI JAVNI IZVORI 2.000,00 € 865,00 €

3. ČLANARINE 12.500,00 € 4.965,00 €

4. DONACIJE I SPONZORSTVA 15.000,00 € 11.000,04 €

5. OSTALI IZVORI 9.000,00 € 1.225,14 €

SVEUKUPNO: 83.134,86 € 59.717,14 €

VRSTA TROŠKA UKUPNI TROŠAK - PLAN 2025.

I

z

n

 

3. OPREMA I ROBA 

4. OSTALI TROŠKOVI, USLUGE

B) NEIZRAVNI TROŠKOVI 

5.TROŠKOVI OBAVLJANJA OSNOVNE DJELATNOSTI (specificirati, npr. režije, knjigovodstveni servis, naknade banci i sl.)

razlika (%)UKUPNI TROŠAK - PLAN 2024.

A) IZRAVNI TROŠKOVI

1. LJUDSKI RESURSI  

2. PUTOVANJA

 
 

 

 

 

 

 

 

 


